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NIE BĘDZIE ZADASZONEGO BOISKA 
PRZY SP 1 W CZŁUCHOWIE
Rada Miejska w Cz?uchowie nie wyrazi?a zgody na zwi?kszenie finansowania budowy krytego boiska 
przy Szkole Podstawowej nr 1 w Cz?uchowie. Obiekt mia? powsta? w ramach rz?dowego programu 
budowy przyszkolnych hal sportowych Olimpia. Oznacza to, ?e do realizacji inwestycji nie dojdzie, 
mimo i? samorz?d pozyska? na to zadanie dofinansowanie z bud?etu pa?stwa.

Ko?ci? niezgody by?a formu?a ca?ego obiektu. Rz?dowy projekt zak?ada? budow? prostej konstrukcji ze 
sztuczn? traw? i zadaszeniem z tworzywa sztucznego. Podobny stoi ju? przy cz?uchowskim O?rodku 
Sportu i Rekreacji. Miasto Cz?uchów chcia?o jednak ten projekt ulepszy?, tak aby by? on bardziej 
efektywny energetycznie. Zmieniono dach, dodano ocieplenie i wymieniono nawierzchni?. Takie zmiany 
wymagaj? jednak zgody ministerstwa. Podra?aj? one tak?e inwestycj?.

Decyzja o wyra?eniu zgody na zmiany wci?? do Ratusza nie wp?yn??a. Nie ma te? gwarancji na pi?mie o 
zwi?kszeniu dofinansowania. Obecnie wynosi ono 2,8 mln z?otych, podczas gdy ca?a inwestycja ma 
kosztowa? 6,5 mln z?. W takim stanie prawnym nie ma te? zgody radnych z klubu „Ka?dy jest wa?ny” na 
realizacj? tej inwestycji.



– Tak naprawd? dzisiaj g?osowali?my za uchwa??, która dotyczy rzeczywisto?ci na dzie? 8 sierpnia 2024 
roku. Zatem rozmawiamy o rzeczywisto?ci, która jest w stanie prawnym, a stan prawny dzisiaj jest taki, 
?e g?osowali?my na „balonem” w cudzys?owiu mówi?c balonem, który szacunkowo mia? kosztowa? 4,2 
mln. I nie ma dzisiaj ?adnej decyzji z Ministerstwa Sportu, ani z innej instytucji, które pozwala?aby nam 
zmieni? ten „balon” na inn? form? u?ytkowania tej hali. Zatem je?eli mówimy o elementach 
drewnianych, ociepleniu, je?eli mówimy o zmianie pod?o?a, to jest przetarg, który zosta? og?oszony, ale 
tak naprawd? nie mamy zgody na ?adn? zmian?. I tak naprawd? to rzutowa?o na tym, ?eby?my g?osowali 
nad rzeczywisto?ci? – mówi Mariusz Przyszlak, Przewodnicz?cy Rady Miejskiej.

– To czarny dzie? dla Cz?uchowa – komentuje z kolei Burmistrz Miasta – Ryszard Szybaj?o. – W mojej 
dotychczasowej karierze zawodowej nie spotka?em si? z opini? radnych, aby by?o zapewnione 
dofinansowanie w kwocie 2,8 mln z?, zadanie do wykonania za sum? niespe?na 6,5 mln z?otych, z 
mo?liwo?ci? zwi?kszenia dofinansowania przez Ministerstwo Sportu, i ?eby radni nie zag?osowali za tak 
potrzebn? inwestycj?, jak? jest sala gimnastyczna przy Szkole Podstawowej nr 1. Z przykro?ci? musz? 
stwierdzi?, ?e kompletnie tej decyzji nie rozumiem, nie umiem wyt?umaczy? i nie mog? si? z ni? 
pogodzi? – mówi? po sesji burmistrz Ryszard Szybaj?o.

Przewodnicz?cy Rady Miejskiej, a jednocze?nie lider klubu „Ka?dy jest Wa?ny” zapewnia, ?e inwestycja 
nie zosta?a definitywnie skre?lona. Twierdzi on, ?e je?eli Miasto otrzyma zapewnienie z Ministerstwa 
Sportu, na pi?mie, o tym, ?e resort wyra?a zgod? na zmiany w projekcie, ?e zwi?ksza dofinansowanie do 
poziomu 4,5 mln z?otych oraz o tym, ?e inwestycja b?dzie mog?a by? zako?czona w przysz?ym roku, to 
temat wróci na sesj?.

Wymaga?o to b?dzie jednak najprawdopodobniej og?oszenia nowego przetargu. Termin podpisania 
umowy z wybranym ju? wykonawc? mija bowiem 15 sierpnia. Kolejny przetarg mo?e by? o kilka 
milionów z?otych dro?szy.
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